



## ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



### **\$ 50,000 REWARD** **RÉCOMPENSE DE 50 000 \$**

The Government of the Province of Ontario is offering a total reward of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the murder of Russell Floyd COOK.

**DESCRIPTORS:**  
**AKA:** "Rocky" COOK  
**AGE:** 29 years  
**SEX:** Male  
**RACE:** Caucasian

On December 23<sup>rd</sup>, 1977, Russell Floyd COOK was found deceased in a ditch on South Middle Road, Maidstone Township, approximately 0.8 kilometres south of Essex County Road Number 46, in ESSEX COUNTY, Ontario. COOK died as a result of a single gunshot to the chest.

Russell COOK was a life long resident of ESSEX COUNTY and lived at R.R. #1 South Woodslee, at the time of his death. This open homicide investigation is unsolved and the Ontario Provincial Police are requesting public assistance in solving this murder.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the death of Russell Floyd COOK should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

File # 955-10-066-1995

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,  
Commissioner.

777 Memorial Avenue,  
Orillia, Ontario, Canada  
L3V 7V3

Date: February 21, 2007  
Telephone: (705) 329-6950  
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario offre une récompense totale de cinquante mille dollars (50 000 \$) à quiconque fournira des renseignements menant à l'arrestation et à la condamnation de la ou des personne(s) responsable(s) du meurtre de Russell Floyd COOK.

**Caractéristiques :**  
**ALIAS :** « Rocky » COOK  
**AGE :** 29 ans  
**SEXE :** Masculin  
**RACE :** Blanche

Le 23 décembre 1977, Russell Floyd COOK a été trouvé mort dans un fossé sur le chemin Middle sud, canton de Maidstone, à environ 0,8 kilomètre au sud du chemin de comté d'Essex numéro 46, dans le COMTÉ D'ESSEX, Ontario. M. COOK est mort à la suite d'une seule balle tirée sur la poitrine.

Russell COOK a toujours résidé dans le COMTÉ D'ESSEX et habitait au R.R. 1, Woodslee sud, à la date de son décès. Il y a une enquête ouverte sur cet homicide non réglé et la Police provinciale de l'Ontario demande l'aide du public pour résoudre ce meurtre.

Toute personne ayant des renseignements sur la ou les personnes responsables de la mort de Russell Floyd COOK devrait communiquer immédiatement avec le directeur de la Direction des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1-888-310-1122 ou (705) 329-6111, le poste de police le plus proche ou Échec au crime.

Dossier numéro 955-10-066-1995

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et le commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,  
Commissaire

777, avenue Memorial  
Orillia (Ontario) Canada  
L3V 7V3

Date : 21 février 2007  
Téléphone : (705) 329-6950  
Télécopieur : (705) 329-6077